

RECOMMENDATION

Her Excellency the Governor General recommends to the House of Commons the appropriation of public revenue under the circumstances, in the manner and amounts and for the purposes set out in a measure entitled "An Act respecting the provision of financial assistance to the Canadian Commercial Bank".

RECOMMANDATION

Son Excellence le gouverneur général recommande à la Chambre des communes l'affectation de deniers publics dans les circonstances, de la manière, selon les montants prescrits et aux fins prévues dans une mesure intitulée «Loi prévoyant une aide financière à la Banque Commerciale du Canada».

3. Sont affectés à l'application de l'article 2 des crédits de soixante-cinq millions de dollars à prélever sur le fonds de revenu consolidé au fur et à mesure des besoins.

3. There is hereby appropriated for the purpose of section 2, seventy-five million dollars to be paid out of the consolidated Revenue Fund from time to time as required.

Act to amend the Customs Act